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ROMÂNIA 

JUDEŢUL MUREŞ 

COMUNA GURGHIU 

CONSILIUL LOCAL GURGHIU 
Gurghiu,  str. Petru Maior,  nr. 8,  jud. Mureş 

tel. 0265 536 003   fax. 0265 536 094  e-mail: gurghiu@cjmures.ro 

www.comunagurghiu.ro 
________________________________________________________________________________________________________________ 

 

PROCES   VERBAL 

încheiat astăzi,  10 noiembrie  2020, cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare a 

Consiliului Local Gurghiu 

 

  

 Prin Dispoziţia Primarului nr. 171 din data de  22 octombrie   2020 şi a Convocatorului 

nr.  6972 din 22 octombrie 2020, Primarul Comunei Gurghiu, Boar Laurenţiu Dumitru, a 

convocat Consiliul Local Gurghiu, judeţul Mureş, în Şedinţă Ordinară, pentru data de 10 

noiembrie  2020, orele 14,00, în Sala Mare de şedinţe  a Primăriei Gurghiu, str. Petru Maior, nr. 

8, având următorul 

 

PROIECT AL ORDINII DE ZI: 

 

1. Depunerea jurământului consilierului supleant 

2. Proiect de hotărâre privind alegerea Preşedintelui de şedință pentru ședințele organizate în 

perioada noiembrie 2020-ianuarie 2021 

3. Proiect de hotărâre privind alegera Viceprimarului Comunei Gurghiu 

4. Proiect de hotărâre privind organizarea comisiilor de specialitate ale Consiliului Local al 

comunei Gurghiu 

5. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților în Consiliul de administrație al 

Liceului Silvic Gurghiu 

6. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Comunei Gurghiu în Adunarea 

Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ECOLECT MUREȘ 

7. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Comunei Gurghiu în Adunarea 

Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară AQUA INVEST MUREȘ 

8. Proiect de hotărâre privind recunoașterea dreptului de proprietate al Statului Român 

 

Invitaţi: 

Dan Stela Liliana - delegat al cetăţenilor satului Adrian 

 

Având în vedere creșterea incidenței cazurilor de îmbolnăvire cu noul Coronavirus pe raza 

Comunei Gurghiu, ședința ordinară a Consiliului Local Gurghiu s-a desfășurat în Sala de mese a 

Liceului Silvic Gurghiu, pentru a se putea asigura distanțarea fizică între participanți. 
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Participă următorii consilieri:  Benkö Aurora, Bodor Ibolya Olimpia, Buţiu Lucian, Costea 

Ovidiu-Călin, Dumbrava Nicolae Francisc, Dumbravă Vasile, Hărșan Viorel-Mihail, Hărșan 

Ioan-Eugen, Illyés-Kantor Zoltan, Kiss Tibor-Stefan, Pop Călin-Vasile, Pop Ioan, Suciu Maria, 

Șiara Marius-Eugen, Șuteu Vasile-Ovidiu  

 

 

Dintr-un total de 15 consilieri, fiind prezenţi 15 şedinţa este declarată statutară. 

 

Domnul Primar, salută prezența membrilor noului Consiliu Local și transmite intenția 

dumnealui de bună colaborare pe parcursul întregului mandat și solicită implicare și din partea 

mebrilor consiliului local pentru realizarea obiectivelor propuse și a nevolilor cetățenilor care au 

învestit încredere în reprezentanții lor. 

 

În continuare se dă citire Proiectului Ordinii de zi, se supune la vot şi  se votează 

Pentru – 15 

Împotrivă – 0 

Abţineri – 0 

Este aprobată ordinea de zi pentru ședința Consiliului Local Gurghiu din data de 10 

noiembrie  2020 

 

Se trece la punctul 1 de pe Ordinea la zi : Depunerea jurământului consilierului supleant Hărșan 

Viorel-Mihail 

 

Se dă citire Încheierii civile nr. 2099/2020 a Judecătoriei Reghin din dos. nr. 3246/289/2020 de 

validare a consilierului supleant Hărșan Viore-Mihail.  

 

Domnul Hărșan Viorel –Mihail este invitat să depună jurământul conform art. 117 din OUG nr. 

57/2019. Se depune jurământul de către consilierul supleant și se ia act de acest lucru. Fiind 

îndeplinite condițiile legale prevăzute de OUG 57/2019 privind codul administrativ, domnul 

Hărșan Viorel-Mihail este desemnat membru al Consiliului Local Gurghiu. 

 

Se trece la punctul 1 de pe Ordinea la zi : Proiect de hotarâre privind alegerea Președintelui de 

ședință pentru perioada noiembrie 2020-ianuarie 2021 

 

Se solicită propunei pentru alegerea președintelui de ședință.  

Doamna consilier Suciu Maria îl propune pe dl consilier Pop Călin Vasile. 

 

Nemaifiind alte propuneri și domnul consilier Pop Călin-Vasile  acceptând propunerea se trece 

la vot și se votează alegerea domnului consilier Pop Călin-Vasile în funcția de președinte de 

ședință pentru ședințele desfășurate în perioada noiembrie 2020-ianuarie 2021, astfel: 

 Pentru – 15 

Împotrivă – 0 

Abţineri – 0 
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Este aprobată Hotărârea nr. 61 din 10 noiembrie 2020 privind alegerea Președintelui de 

ședință pentru perioada noiembrie 2020-ianuarie 2021 

 

Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind alegerea Viceprimarului 

Comunei Gurghiu   

 

  Domnul consilier Pop Călin-Vasile solicită propuneri pentru alegerea 

Viceprimarului Comunei Gurghiu. astfel  domnul consilier Șuteu Ovidiu-Vasile îl propune pe 

domnul consilier Kiss Tibor Stefan iar doamna consilier Benkö Aurora o propune pe doamna 

consilier Bodor Ibolya-Olimpia. Domnul Kiss Tiberiu-Stefan acceptă propunerea în schimb, 

doamna Bodor Ibolya-Olimpia refuză propunerea. Nemifiind alte propuneri se trece la votul 

pentru alegerea Viceprimarului Comunei Gurghiu prin vot secret, pe bază de buletine de vot. 

În urma numărării buletinelor de vot, Secretarul General al comunei Gurghiu anunță 

rezultatul votării și anume: 12 voturi pentru și 3 voturi împotrivă din totalul de 15 voturi 

exprimate, din care 15 voturi valabil exprimate și 0 voturi nule, astfel: 

Pentru – 12 

Împotrivă – 3 

Abţineri – 0 

 

Fiind îndeplinite prevederile art. 152 alin. (2) din OUG nr. 57/2019, domnul consilier 

Kiss Tibor-Stefan este reales în funcția de Viceprimar al Comunei Gurghiu. 

Este aprobată Hotărârea nr. 62 din 10 noiembrie 2020 privind alegerea Viceprimarului 

Comunei Gurghiu 

 

Domnul Primar transmite un mesaj de felicitare domnului Viceprimar precum și de 

mulțumire pentru întreaga activitate și bună colaborare din perioada mandatelor anterioare. 

Domnul viceprimar Kiss Tibor-Stefan mulțumește pentru sprijinul acordat tuturor 

consilierilor, inclusiv al celor care au votat împotriva alegerii dumnealui în funcția de 

Viceprimar al Comunei Gurghiu și transmite și îndemnul domniei sale la bună colaborare pentru 

realizarea obiectivelor propuse în noul mandat pentru bunul mers al comunei. 

 

Se trece la punctul 4  de pe ordinea de zi :Proiect de hotărâre privind organizarea comisiilor de 

specialitate ale Consiliului Local al Comunei Gurghiu  

 

 Se solicită propuneri pentru Comisia pentru probleme economico-sociale, buget, finanţe, 

administrarea domeniului public şi privat al comunei, amenajarea teritoriului şi urbanism, 

realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului: 

Domnul consilier Hărșan Mihail-Viorel îl propune pe domnul Dumbravă Vasile 

Domnul consilier Dumbravă Nicolae Francisc îl propune pe domnul consilier Buțiu Lucian 

Domnul consilier Illiés-Kantor Zoltan o propune pe doamna consilier Bodor Ibolya Olimpia 

Domnul consilier Pop Călin-Vasile o propune pe doamna consililier Suciu Maria 

Domnul consilier Dumbrava Nicolae Francisc îl propune pe domnul Șuteu Vasile-Ovidiu 

nemifiind alte propuneri iar consilierii propuși acceptă propunerile  se propune validarea 

comisiei pentru probleme economico-sociale, buget, finanţe, administrarea domeniului public şi 
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privat al comunei, amenajarea teritoriului şi urbanism, realizarea lucrărilor publice, protecţia 

mediului în următoarea componență: 

Dumbravă Vasile 

Buțiu Lucian 

Bodor Ibolya Olimpia 

Suciu Maria 

Șuteu Vasile-Ovidiu 

 și astfel se votează: 

12 voturi Pentru  

3 voturi Împotrivă  

0 Abţineri  

Membrii comisiei pentru probleme economico-sociale, buget, finanţe, administrarea 

domeniului public şi privat al comunei, amenajarea teritoriului şi urbanism, realizarea lucrărilor 

publice, protecţia mediului aleg ca președinte de comisie pe domnul consilier Dumbravă Vasile 

iar ca secretar al comisiei pe doamna consilier Suciu Maria. 

Se solicită propuneri pentru alegerea membrilor comisiei  pentru învăţământ, sănătate, 

cultură, protecţie socială, sport şi agrement, servicii şi comerţ, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură: 

Domnul consilier Șiara Marius-Eugen îl propune pe domnul consilier Pop Călin-Vasile 

Domnul consilier Buțiu Lucian și domnul consilier Kiss Tibor- Stefan  îl propun pe domnul 

consilier Șiara Marius-Eugen 

Doamna consilier Bodor Ibolya-Olimpia îl propune pe domnul consilier Illyés-Kantor Zoltan 

Doamna consilier Suciu Maria îl propune pe domnul consilier Buțiu Lucian 

Domnul consilier Hărșan Ioan-Eugen o propune pe doamna consilier Benkö Aurora 

Domnul consilier Șuteu Vasile-Ovidiu îl propune pe domnul Dumbrava Nicolae Francisc 

 Fiind făcute 6 propuneri iar cei propuși acceptând propunerile, iar componența comisiei 

fiind alcătuită din 1 președinte, 1 secretar și 3 membrii, se trece la votul individual al 

componenței comisiei pentru învăţământ, sănătate, cultură, protecţie socială, sport şi agrement, 

servicii şi comerţ, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură și se votează astfel: 

Pop Călin-Vasile: 13 voturi pentru, 0 voturi împotrivă,  2 abțineri 

Șiara Marius-Eugen: 14 voturi pentru, 0 voturi împotrivă, 1 abținere 

Illyés-Kantor Zoltan: 14 voturi pentru, 0 voturi împotrivă, 1 abținere 

Buțiu Lucian: 15 voturi pentru 0 voturi împotrivă, 0 abțineri 

Benkö Aurora: 6 voturi pentru, 9 voturi împotrivă, 0 abțineri 
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Dumbrava Nicolae Francisc: 14 voturi pentru, 0 voturi împotrivă, 1 abținere 

Astfel este aleasă componența comisiei pentru învăţământ, sănătate, cultură, protecţie 

socială, sport şi agrement, servicii şi comerţ, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură: 

Pop Călin-Vasile 

Șiara Marius-Eugen 

Illiés-Kantor Zoltan 

Buțiu Lucian 

Dumbrava Nicolae Francisc 

  Membrii comisiei îl desemnează ca președinte pe domnul Pop Călin-Vasile iar ca 

secretar pe domnul consilier Buțiu Lucian. 

  Se solicită propuneri pentru comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor: 

Doamna consilier Suciu Maria îl propune pe domnul consilier Costea Ovidiu-Călin 

Domnul consilier Dumbrava Nicolae Francisc și doamna consilier Benkö Aurora îl propun pe 

domnul consilier Hărșan Ioan-Eugen 

Doamna Bodor Ibolya-Olimpia îl propune pe domnul consilier Kiss Tibor-Stefan 

Domnul Pop Călin-Vasile îl propune pe domnul Hărșan Viorel-Mihail 

Domnul consilier Kiss Tibor-Stefan îl propune pe domnul consilier Șuteu Vasile-Ovidiu 

Domnul consilier Șiara Marius-Eugen îl propune pe domnul consilier Dumbrava Nicolae 

Francisc. 

 Domnul consilier dumbrava Francisc Nicolae refuză propunerea. 

Nemaifiind alte propuneri, se trece la votul comisiei pentru administraţie publică, juridică, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor în următoarea 

componență: 

Costea Ovidiu-Călin 

Hărșan Ioan-Eugen 

Kiss Tibor-Stefan 

Hărșan Viorel-Mihail 

Șuteu Vasile-Ovidiu 

  și se votează: 

15 voturi pentru 

0 voturi împotrivă 

0 abțineri 

 Membrii comisiei pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor aleg pe domnul consilier Costea Ovidiu-Călin în 
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funcția de președinte de comisie iar pe domnul consilier Hărșan Viorel-Mihail în funcția de 

secretar al comisiei. 

 

Este aprobată Hotărârea nr. 63 din 10 noiembrie 2020 privind organizarea  comisiilor de 

specialitate ale Consiliului Local al Comunei Gurghiu  

 

Se trece la punctul 5  de pe ordinea de zi :Proiect de hotărâre privind desemnarea 

reprezentanților în Consiliul de administrație al Liceului Silvic Gurghiu 

 Se solicită propuneri pentru reprezentații consiliului local în consiliul de administrație al 

Liceului silvic. Se fac următoarele propuneri: 

Domnul consilier Dumbrava Nicolae Francisc îl propune pe domnul Pop Călin-Vasile 

Daomna consilier Suciu Maria îl propune pe domnul consilier Buțiu Lucian. 

 Nemaifiind alte propuneri iar cei propuși acceptând propunerile și având avizul comisiei 

pentru învăţământ, sănătate, cultură, protecţie socială, sport şi agrement, servicii şi comerţ, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură se propune supunerea la vot a proiectului de 

hotărâre, şi se votează astfel: 

Pentru – 15 

Împotrivă – 0 

Abţineri – 0 

 

Este aprobată Hotărârea nr. 64 din 10 noiembrie 2020 privind desemnarea reprezentanților în 

Consiliul de administrație al Liceului Silvic Gurghiu 

Se trece la punctul 6  de pe ordinea de zi :Proiect de hotărâre privind desemnarea 

reprezentantului Comunei Gurghiu în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară ECOLECT MUREȘ 

 Având în vedere prevederile art. 132 din OUG nr. 57/2019 se propune desemnarea 

domnului Boar Laurențiu Dumitru, Primarul Comunei Gurghiu, ca reprezentant al Comunei 

Gurghiu în Adunarea generală a ADI Ecolect Mureș. 

 Având avizul comisiei pentru probleme economico-sociale, buget, finanţe, administrarea 

domeniului public şi privat al comunei, amenajarea teritoriului şi urbanism, realizarea lucrărilor 

publice, protecţia mediului se propune supunerea la vot a proiectului de hotărâre, şi se votează 

astfel: 

Pentru – 15 

Împotrivă – 0 

Abţineri – 0 

 



7 
 

Este aprobată Hotărârea nr. 65 din 10 noiembrie 2020 privind desemnarea reprezentantului 

Comunei Gurghiu în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ECOLECT 

MUREȘ 

Se trece la punctul 7  de pe ordinea de zi :Proiect de hotărâre privind desemnarea 

reprezentantului Comunei Gurghiu în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară AQUA INVEST MUREȘ 

 Având în vedere prevederile art. 132 din OUG nr. 57/2019 se propune desemnarea 

domnului Boar Laurențiu Dumitru, Primarul Comunei Gurghiu, ca reprezentant al Comunei 

Gurghiu în Adunarea generală a ADI Aqua Investt Mureș. 

 Domnul Primar, în calitate de inițiator informează membii noi ai Consiliului Local despre 

faptul că începând cu anul 2013, Comuna Gurghiu a aderat la Asociația de dezvoltare 

Intercomunitară Aqua Invest Mureș. Conform legii serviciilor comunitare de utilități publice, 

asigurarea acestor servicii este condiționată de apartenența la o asociație de dezvoltare 

intercomunitară. În prezent Comuna Gurghiu este inclusă în Masterplanul județean de realizare a 

rețelei de canalizare în localitatea Gurghiu și doar a localității Gurghiu deoarece trebuie 

îndeplinită condiția număturlui de utilizatori ai rețelei de canalizare. Încă din anul 2019 a fost 

aprobat Studiul de fezabilitate pentru realizarea proiectului de canalizare, totuși, ținând cont de 

experiența acumulată din derularea altor proiecte, domnul Primar estimează că efectuarea 

efectivă a lucrărilor nu se va realiza mai repede de 7-8 ani. 

 Doamna Consilier Benkö Aurora dorește să afle care este valoarea contribuției anuale a 

comueni Gurghiu pentru această asociație și dacă nu se pot utiliza sumele respective la altceva. 

Domnul Primar răspunde că valoarea este calculată în funcție de numărul de locuitori și 

pentru anul 2020 a fost de aproximativ 5.000 lei iar apartenența comunei la o asociație de 

dezvoltare intercomunitară este o condiție impusă de legea serviciilor de utiliate publică, dar și o 

condiție obligatorie pentru a se putea întocmi proiecte de finanțare pentru dezvoltarea serviciilor 

publice.  

 Nemaifiind alte luări de cuvânt și având avizul comisiei pentru probleme economico-

sociale, buget, finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, amenajarea 

teritoriului şi urbanism, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului se propune supunerea la 

vot a proiectului de hotărâre, şi se votează astfel: 

Pentru – 15 

Împotrivă – 0 

Abţineri – 0 

Este aprobată Hotărârea nr. 66 din 10 noiembrie 2020 privind desemnarea reprezentantului 

Comunei Gurghiu în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară AQUA 

INVEST MUREȘ 

Se trece la punctul 8  de pe ordinea de zi :Proiect de hotărâre privind recunoașterea dreptului de 

proprietate al Statului Român 
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 Domnul Primar, în calitate de inițiator, informează membrii consiliului local că această 

recunoaștere a dreptului de proprietate se referă la terenul reprezentând albia Pârâului Păuloaia 

de sub cele 2 poduri de pe DAF Păuloaia, care s-a înscris în domeniul comunei Gurghiu, iar în 

urma semnalării acestui fapt din partea ABA Mureș și conform prevederilor Legii apelor, 

proprietarul terenului reprezentând albia cursurilor de apă cadastrate aparține Statului Român și 

se află în administrarea AN „Apele Române”. Construcțiile pod din cărțile funciare la care face 

referire proiectul de hotărâre rămân în continuare în domeniul public al Comunei Gurghiu 

Având avizul comisiei pentru probleme economico-sociale, buget, finanţe, administrarea 

domeniului public şi privat al comunei, amenajarea teritoriului şi urbanism, realizarea lucrărilor 

publice, protecţia mediului se propune supunerea la vot a proiectului de hotărâre, şi se votează 

astfel: 

Pentru – 15 

Împotrivă – 0 

Abţineri – 0 

Este aprobată Hotărârea nr. 67 din 10 noiembrie 2020 privind recunoașterea dreptului de 

proprietate al Statului Român 

 

Nemaifiind puncte pe Ordinea de zi se trece la Diverse: 

1. Domnul Primar prezintă Raportul de audit  financiar nr. 1648/6530/06.10.2020 și  

Decizia nr. 71/2020 a Curții de conturi Mureș, întocmite în urma controlului financiar 

asupra conturilor de execuție a Comunei Gurghiu. 

2. Doamna consilier Benkö Aurora ia cuvântul și cere Consiliului Local să intervină în 

rezolvarea distribuirii lemnului de foc de către Composesoratul Glăjărie, membrilor 

composesori. 

Domnul Primar răspunde că nu se poate interveni în modul de organizare al unei asociații 

private. Comuna Gurghiu a dat posibilitatea cetățenilor comunei să cumpere lemn de foc 

din lemnul exploatat din pădurea comunală. 

Domnul consilier ing. Buțiu Lucian intervine și întărește cele afirmate de domnul Primar, 

și anume că nu se poate interveni într-un conflict dintr-o instituție particulară. 

Doamna consilier Benkö Aurora acuză atât Primarul cât și viceprimarul Comunei 

Gurghiu că fac parte din Consiliul de administrație al composesoratelor deși acest lucru 

reprezintă un conflict de interese. 

Domnul Primar răspunde că în anul 2016 a fost anchetat de către ANI , în urma unei 

sesizări din partea membrior PSD locali cu privire la această incompatibilitate i s-a 

constata că nu nu există o incompatibilitate între funcția de Primar și calitatea de membru 

în consiliul de administrație al Comsposesoratului Gurghiu atâta timp cât nu sunt 

reprezentate interesele comunei în această asociaței , comuna nefiind membru al 

asociației iar calitatea de membru a dumnealui este de persoană fizică membru particular 

în asociația composesorală. 
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3. Domnul Primar prezintă consiliului local cererea nr. 7270/04.11.2020 a doamnei 

consilier Benkö Aurora prin care solicită „suspendarea oricăror contracte/protocoale de 

colaborare ale Primăriei  și Consiliului local Gurghiu„ cu avocatul Negrea Cristina, 

motivând cererea prin faptul că aceasta „m-a defăimat pe mine și pe familia mea”.  

Domnul Primar răspunde că potrivit art. 109 din codul administrativ, reprezentarea în 

justiție a comunei este asigurată de primar, care, la rândul său poate fi reprezentat de un 

avocat angajat în condițiile legii, iar faptul că există un conflict personal între doamna 

consilier Benkö Aurora și avocatul ales Negrea Cristina, nu reprezintă un motiv întemeiat 

pentru desemnarea reprezentării în justiție a doamnei avocat, cu atât mai mult cu cât 

majoritatea proceselor în care comuna a fost parte au fost câștigate de către aceasta. 

Sunt prezentate, în continuare cererea nr. 7400/10.11.2020 a doamnei consilier Benkö 

Aurora  adresată Primăriei Gurghiu și cererea nr.   /10.11. 2020 adresată Serviciului de 

Apă-Canal al Comueni Gurghiu, având acelașii conținut, și anume,  punerea la dispoziția 

doamnei consilier a statului de funcții a Primăriei și Consiliului local, respectiv al 

Serviciului de apă-canal. 

Domnul Primar răspunde că aceste informații sunt publice și pot fi consultate de oricine 

de pe pagina de internet a Comunei Gurghiu și recomandă doamnei consilier ca pe viitor, 

dacă intenționează să depună cereri în calitatea sa de consilier local, să informeze 

consiliul local al cărei membru este cu privire la această intenție. 

4. Doamna consilier Benkö Aurora solicită să i se pună la dispoziție unspațiu în care să 

organizeze întâlniri cu cetățenii. 

Domnul Primar răspunde că la nivelul comunei nu există spații care să fie puse la 

dispoziția consilierilor locali, permanent. 

5. Domnul consilier Șiara Marius-Eugen, în calitate de Președinte al Composesoratului 

Gurghiu, dorește să vină cu completări la dispcuțiile de la punctul 2 și informează 

membri consiliului local despre faptul că în anul 2016 s-a solicitat din partea ANI date cu 

privire la calitatea domnului Boar Laruențiu –Dumitru în cadrul Composesoratului 

Gurghiu iar după comunicarea celor solcitate nu s-a mai primit o altă solicitare 

suplimentară. 

6. Domnul consilier Dumbravă Nicolae-Francisc intervine și își exprimă dezacordul cu 

privire la monopolizarea discuțiilor de către doamna consilier Benkö Aurora și 

prelungirea nejustificată a acestora în detrimentul soluționării problemelor comunității. În 

acest context îî cere colegei să nu subiectivizeze discuțiile și să permită rezolvarea cu 

operativitate a lucrărilor supuse dezbaterii. 

La această solicitare se alătură și doamna consilier Suciu Maria. 

7. Domnul consilier Hărșan Ioan-Eugen dorește să afle dacă este rezolvată problema 

distribuirii lemnelor de foc către populație. 
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Domnul Primar îi răspunde că au fost onorate toate cererile depuse la primărie pentru 

lemn de foc, dar  în calitatea dumnealui de birgadier silvic în cadrul ocolului silvic care 

administrează pădurile comunale, ar trebui să fie la curent cu acest lucru. 

Ședința a fost transmisă live pe o rețea de socializare de către doamna consilier Benkö Aurora, 

fără acordul membrilor consiliului local și fără a îi înștiința în prealabil aceștia. 

Nemaifiind alte luări de cuvânt, domnul  Primar mulțumeşte pentru prezență iar domnul  

consilier POP CĂLIN-VASILE , în calitate de preşedinte de şedință, declară şedința închisă 

 

 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,           CONTRASEMNEAZĂ, 

              POP CĂLIN-VASILE                       SECRETAR GENERAL, 

       Oprea Maria 
 

 

 

 

 

 


